
Nog een aanvulling op mijn brief. 
De vuilcontainers: nu maken ongeveer 40 huishoudens gebruik van de containers. Dat worden er straks 
minstens 60 omdat de container tegenover het 2e complex aan de Trompstraat verwijderd zal worden. 
Bovendien is er geen plaats voor 4 containers zonder een parkeerplaats op te heffen. 
Waarom geen containers op de grond van de gebruikers ,dus bij de nieuwbouw. 
 
Van: 
Datum: 27 maart 2024 om 11:52:43 CET 
Aan:
Onderwerp: Reac�e n.a.v besluitvorming Trompstraat. 

Geachte heer 
 
Sinds 2009 woon ik van de appartementen, uitzicht Trompstraat. 
In de �jd is er het e.e.a. veranderd. 
Op de hoek was een speeltuin met een bank. In deze buurt wonen nauwelijks kinderen, die zeker niet in 
deze vieze speeltuin wilden spelen. 
Oa. op mijn verzoek is eerst de bank weggehaald en is daarna de speeltuin verwijderd. 
In de speeltuin zaten veelal in het weekend , hangjongeren, rokend schreeuwend en plassend in de bosjes. 
Dat hee� mij veel nachtrust gekost. 
Daarna heb ik de containers gekregen. Prima dat we ons vuil ergens moeten laten, maar het zou pre�g zijn 
als de bakken minder lawaai zouden maken , over de stank in de zomer en de vliegen niet te spreken. 
Heb al een paar keer een brie�e “ zachtjes sluiten” er op gedaan en ook een hordeur aangescha� om de 
vliegen buiten te houden. 
 
Nu de toekoms�ge situa�e. 
Er komt een container bij!  Ben ik niet blij mee. Nog meer lawaai, omdat er meer gebruikers komen en nog 
meer stank en vliegen. 
Bovendien zie ik dat er ook nog een groot transformatorhuis bijkomt. 
Aan het eind van de Trompstraat is een prima plek voor zo’n voorziening, er is daar al een aanslui�ng en 
daar hee� niemand er last van. 
De weg naar de nieuwe woningen, waar de voorziening voor bedoeld is, is bovendien veel korter! 
 
De jeu de boule baan met bank. 
Op wiens verzoek komt die baan daar? Aan de overkant van de Naarderstraat ligt een prima baan, met 
banken. 
Wie denkt u dat er hier op de banken gaan ziten? Ja, hang jongeren , die mij opnieuw van mijn nachtrust 
zullen beroven. 
Verwacht u dat de bewoners van ons complex daar gaan spelen en ziten? 
 
Parkeren: 
Er komen weinig parkeerplaatsen bij, op het terrein bij de nieuwe woningen staan er 4? 
Er is plaats voor meer lijkt mij.  
Wij , als bewoners , hebben vaak te weinig plekken omdat de omliggende gebruikers van de kantoren hier 
ook parkeren.  
Nu komen er parkeerplaatsen bij, maar dat zijn er volgens mij te weinig. 
 
Graag had ik u hierover even persoonlijk gesproken, maar het is mij nog niet gelukt u te bereiken. 
 
Hoop dat de plannen aangepast kunnen worden en zie u op 3 april. 
 
Vr groet 
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